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Betreft:Verduurzaming sportverenigingen: vervanging verlichting door energiezuinige LED-
lampen 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders,

Namens de leden en het bestuur van VV Walram.VVBerg S VSibbe en SV Geuldal 
zouden wij graag uw aandacht willen vragen voor een belangrijk onderwerp.' de 
verduurzaming van de verlichting op onze sportaccommodaties.Een deel van de verlichting.
is verouderd en verbruikt veel energie. De stijgende energiekosten voor onze 
verenigingen baren ons dan ook zorgen. Naast de hoge kosten heeft dit ook een negatieve 
impact op het milieu.
Wij stellen daarom voor om de bestaande verlichting te vervangen door energiezuinige LED-
lampen.LED-verlichting is niet alleen duurzamer, maar kan ook aanzienlijk bijdragen aan 
het verlagen van de energierekening.Door deze overstap te maken.kunnen zowel de 
sportverenigingen als de gemeente op de lange termijn ?ink besparen op energiekosten,
terwijl we tegelijkertijd bijdragen aan het behalen van de duurzaamheidsdoelstellingen van 
de gemeente.

Bovendien verbeteren LED-lampen de lichtkwaliteit, waardoor onze sportvelden beter 
verlicht worden en dit de veiligheid en het spelplezier ten goede komt. De voordelen van een 
dergelijke investering zijn dus zowel economisch als maatschappelijk zeer waardevol.

Wij verzoeken u vriendelijk om ons voorstel te overwegen en willen graag in overleg treden 
om te bespreken hoe deze verduurzaming zo snel mogelijk kan worden gerealiseerd. Wij zijn 
ervan overtuigd dat dit project een positieve bijdrage zal leveren aan de gemeenschap van 
Valkenburg aan de Geul.
Met vriendelijke groet.

Bart Schrou?/SV Geu dal 

Ivo Heuts SVSibbe 


